[bookmark: _GoBack]輔仁大學教師發表學術期刊論文列名暨出席國際會議國家名稱訛誤事件
未獲同意更正簽辦表
Notification Form of Rejection of Fu Jen Catholic University Faculty’s Request for Country Name Rectification in Published Academic Paper or International Conference

	姓    名
Name
	
	職    稱
Position
	
	單    位
Department
	

	聯絡電話
Phone number
	
	電子郵件信箱
Email
	

	發表論文
Article published
	(請列出論文題目、期刊、作者等詳細資料，並請附論文全文)
(Please list the title of the article, name of the journal, and names of authors; the complete article should also be submitted as an attachment.)

	出席國際
會議名稱
International conference attended
	(請列出會議名稱，並請附出席該會議相關資料)
(Please provide the name of the conference and other relevant information.)

	爭取更正
未獲同意
說明
Description of the rejected request 

	· 以書面(含電子郵件)要求國際期刊或國際學術會議主辦單位更正未獲同意。(請務必檢附反映更正名稱之書面資料)

爭取更正名稱之過程，簡要說明如下：
1. 發現名稱訛誤：(日期、狀況)

2. 提出要求更正及主動通知補助單位：(日期、補助單位名稱、方式)

3. 未獲同意：(日期、狀況)

4. 其他：


 □A written request (or e-mail) to the international journal or conference for country name rectification has been rejected.  (A copy of said written request must be included)
Briefly describe the process as follows:
1.The circumstances of finding the incorrect country name: (date & situation)
2.Submission of a rectification request and notification to the sponsoring agencies: (date, sponsoring agencies, & method)
3.Rejection: (date & situation)
4.Others:







	申請人
(簽章)
Applicant
(Signature)
	



	系所主任
Director of Department
	

	學院院長
Dean of Institution
	

	研發處
Office of Research and Development 
	 (科技部或其他建教經費補助者)
 (Ministry of Science and Technology and other research or education project sponsors)


	研發長
Dean, Office of Research and Development
	


	學術副校長
Vice president
	


備註：
本簽辦表依「輔仁大學教師發表學術期刊論文與出席國際會議列名原則及國家名稱訛誤事件更正處理要點」辦理。
Notes: 
This notification form is part of the Measures for Faculty of Fu Jen Catholic University Requesting for Rectifying the Country Name in Paper Presentation and Publication and International Conferences.
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